
  

 

 

Möte med föreningar i Nyland 12/12 
Vid medborgardialogen om Strandhallen 7 november på Nylands Folketshus så bestämdes det 
att Kramfors kommun skulle kalla till ett möte med alla föreningar i Nyland.  

Staffan Östman hälsade alla föreningar välkomna och berättade om bakgrunden till mötet och 
presenterade kvällens frågeställning: Hur kan företag och föreningar tillsammans med Kramfors 
kommun arbeta för att utveckla Strandhallen. 

Erik Bylund från IFK Nyland presenterade hur Strandhallens beläggning har sett ut och hur 
beläggningen har utvecklats sedan förra mötet. I början av säsongen så utnyttjades hallen 8 
timmar och nu har man 28 timmar uppbokade i Strandhallen.  

Erik berättade vidare att man har en rad olika verksamheter i Strandhallen som ungdomsgård, 
skridskoskola, hockeyskola mm. Skolans aktiviteter har utökats under denna termin, något som 
man upplever som mycket positivt.  

IFK Nyland har också lyckats med att engagera fler yngre ledare i föreningen och intresset runt 
föreningen har också ökat. 

Därefter diskuterades hur alla föreningar tillsammans kan öka verksamheten i Strandhallen och 
hade en rad olika idéer som till exempel båtmässa och trädgårdsmässa.  
Alla var överens om att det finns ett gemensamt intresse att tillsammans jobba med att utveckla 
Strandhallen.  

Kerstin Frånlund från Nylands Folketshusförening tog på sig ansvaret att kalla till ett nytt möte 
för att se om det är möjligt att bilda en ny förening (som Bollsta intresseförening) med 
medlemmar från alla föreningar i Nyland.  

Kerstin skulle också bjuda i Anna Zackrisson från Bollsta intresseförening för att beskriva hur 
föreningen bildades och jobbar. 

Susanne Königson chef, samhällsavdelning avslutade och tackade för ett intressant och 
givande möte.  

Deltagande föreningar: 
Nylands gymnastikförening 
Kramfors handel 
Nylands Folketshusförening 
Nylandsföreningen 
Lions club 
IFK Nyland 
Nylands engagerade 
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